
Krajani želijo boljši
časopis

Na nedavni seji predsedstva
občinske konference sociali-
stične zveze so člani predsed-
stva največ pozornosti name-
nili obravnavi problematike
občinskega glasila »Zbor
občanov« ter pobudi za posta-
vitev spomenika narodnih he-
rojev na Črnučah. Poleg tega
so obravnavali tudi izhodišča
za priprave na delegatske
volitve 1986 ter sprejeli zaklju-
čni račun za leto 1984 in fi-
nančni načrt 1985 za občinsko
konferenco socialistične
zveze.

Priprave na delegatske volit-
ve prihodnje leto bodo v beži-
grajski socialistični zvezi tekle

po opredeljenih usmeritvah, ki
jih je sprejelo predsedstvo re-
publiške konference SZDL
Slovenije. O njih bodo sprego-
vorili delegati na naslednji 6.
seji občinske konference
SZDL, ki bo 21. marca. Do ta-
krat bo predsedstvo tudi že
opredelilo aktivnosti in pred-
ložilo rokovnik za priprave na
volitve. Na konferenci bodo
predvidoma tudi sklenili, naj
bo do konca marca opravljen
posvet s predsedniki krajevnih
konferenc socialistične zveze
o pripravah na volitve.

Na decembrski letni pro-
gramski seji je ob obravnavi
rebalansa finančnega načrta
OK SZDL konferenca sprejela
sklep, naj se v zvezi s stroški
za izdajanje občinskega glasi-
la »Zbor občanov« uvrsti pro-
blematika izdajanja občinske-
ga glasila na dnevni red ene
izmed sej občinske konferen-
ce. V ta namen so dobili člani
predsedstva v obravnavo gra-
divo o izhajanju in financira-
nju občinskega glasila ter o
stabilizacijskih ukrepih pri iz-
dajanju v zadnjih letih. V raz-
pravi je obveljalo prepričanje,
da temeljita in demokratična
analiza obveščanja v občini ni
mogoča, ne da bi pretresli tu-
di ostala sredstva javnega ob-
veščanja, ki spremljajo življen-
je in delo v občini. Vtis, ki so
ga dobili člani predsedstva OK
SZDL na svojih delovnih obi-
skih po krajevnih skupnostih,
)e, da si Ijudje želijo občinsko
glasilo in da dilem o biti ali ne
biti sploh ni. Res pa je, da si
krajani želijo, da bi Zbor obča-
nov več pisal o življenju in de-
lu krajevnih skupnosti ter o
skupščinah tako družbenopo-

litične skupnosti kot samo-
upravnih interesnih skupnosti.
Želijo si, da bi tako pomagal
pri delu delegacij in da bi na-
kazoval ter reševal aktualne
probleme Ijudi. Zato bo treba
v prihodnje spregovoriti pred-
vsem o vsebinski zasnovi
časopisa, o uredniški politiki
ter o materialnih in kadrovskih
pogojih dela ter raznašanju
časopisa, na kar je bilo do
zdaj največ pripomb.

O pobudi za postavitev spo-
menika narodnih herojev na
Črnučah je predsedstvo meni-
lo, da v sedanjih zaostrenih
družbenoekonomskih razme-
rah in zaradi finančnih obvez-
nosti občine in celotne Ljub-
Ijane do dokončanja Poti spo-
minov in tovarištva kot spo-
menika v počastitev letošnjih
jubilejev ni mogoče podpreti
takojšnje reahzacije pobude
za postavitev spomenika naro-
dnih herojev na črnučah, am-
pak le postopno realizacijo v
skladu z zagotovljenimi viri f i-
nanciranja.

Na koncu so člani predsed-
stva še podprli evidentiranje
Ivana Seničarja za možnega
kandidata za člana izvršnega
sveta skupščine SR Slovenije
in predsednika republiškega
komiteja za mednarodno so-
delovanje ter evidentiranje Jo-
žeta Korinška, ki je bil v okviru
izvršnega odbora predsedstva
RK SZDL Slovenije evidenti-
ran za člana republiške konfe-
rence SZDL, ki bo v izvršnem
odboru predsedstva posebej
odgovoren za področje druž-
benoekonomskih odnosov in
ekonomsko politiko.

V. P.


